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GRUP DE TREBALL DE REVISIÓ DEL REGLAMENT I DINAMITZACIÓ. 

 

HORA: s’inicia a les 19:05 i finalitza a les 21:00 hores 

DATA: 30/01/2012 

ASSISTENTS: Anna Cisneros, representant del Grup Municipal del Partit Popular, Miguel 

Àngel Fraile, representant de Gremi de comerciants, foment del Treball, Enric Francès, 

representant del Consell Municipal d’Associacions de Barcelona,  1  representant de 

FOCAGG, Jordi Puig, representant del fitxer general d’ entitats,  Enric Estrenjer, 

representant de l’apartat de Persones Rellevants, Elisenda Rius, representant de 

persones rellevants, Rosa Romeu, representant de persones rellevants, Victòria 

Miquel, representant del Consell d’Associacions de Barcelona, Carlos Aledo 

representant del Registre Ciutadà, Emilio Ruiz representant del Registre ciutadà, Pau 

González, vicepresident primer del Consell de Ciutat, Alejandro Goñi, vicepresident 

segon del Consell de Ciutat, 

S’ excusen la Pilar Diaz, representant del Consell rector de Persones amb Discapacitat, 

l’Enric Canet, Casal dels infants  per l’ acció  social als barris, Jordi Porta, representant 

de persones rellevants, Rafael Manzanera, representant de persones rellevants, 

Mercedes Cerdà, representant de registre ciutadà 

DESENVOLUPAMENT DE LA REUNIÓ 

Han arribat dues propostes, una de PIMEC comerç i una del Carlos Aledo. 

Anem repassant les propostes i anem els incorporant els canvis que considerem ( ja al 

document). 

Quan arribem al punt del Registre ciutadà s’obre un torn de debat ja que no hi ha 

consens sobre el tema. Sorgeixen diverses propostes: 

- Mantenir aquest apartat com està. 

- Eliminar aquest punt. 

- Reduir el nombre de membres d’ aquest sector a menys de 15 persones. 

- Que aquest sector sorgeixi dels consells ciutadans, és a dir ja hi ha el sector de 

consell ciutadà on tenim en representant que prové del sector associatiu en 

aquest cas seria un ciutadà individual però que formes part del consell ciutadà, 

de cada districte. 

Donat que no és possible trobar acord ens emplacem a parlar aquest tema a la propera 

reunió. 

 



 

2 

En el cas de la renovació també s’obre un debat basat en: 

- Cal que la renovació estigui lligada al mandat electoral o no? És a dir cal lligar la 

dinàmica del Consell a l’ activitat política? Es va parlar de torns de  dos, de 4 i 

de sis. 

- Quan acordem la renovació cal fer-la tota ara per començar de nou i evitar 

tenir com ara el consell renovat parcialment? 

- Cal fixar un màxim de mandat? Les entitats han de rotar i establir un topall de 

temps per ser membres per exemple en el sector de fitxer general d’ entitats? 

- Caldria trobar una manera de simplificar l’organització, que és molt complexa 

es va valorar que vist des de fora costa molt entendre-ho. 

 

Ens emplacem a tractar de nou aquests temes després d’un temps de reflexió a la 

propera reunió. 

 
 

 

 


